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AÄ rende 92 VA-taxa 2024 

Vi är i grund och botten positiva till de investeringar som är på gång inom 
Kretslopp och vatten. Men med tanke på den ekonomiska situation många 
hushåll befinner sig i på grund av bla inflationen så är det viktigt att hålla nere 
kommunens taxor. Vi kan dessutom se att behovet av mer vatten minskat 
något då vattenförbrukningen minskat och nyproduktionen av bostäder 
bromsas in. I detta läge är det dags att ta ett omtag och verkligen fundera på i 
vilken takt vi gör investeringarna.  
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